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INTERPELACJA

Proszę o udzielenie mi informacji, czy i kiedy Gmina będzie składała ząytania o cenę
do poszczególnych dostawców w ramach realizacji zadń własnych. Jeżęli tak<le zapytania
miały juz miejsce to proszę o odpowiedź i podanie podstawy prawnej, dlaczego Firma
,,Milmet" Marian Milewski zostałapominięta w tych zapytaniach.

Nadmieniam, iż w interesie Burmistrza powinno być uzyskanie najnizszej ceny za
relatywnie dobrej jakości materiały o czym stanowi Prawo Zamówięit Publicznych.


